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RĒZEKNES NOVADA DOME 
IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA 

JAUTĀJUMU KOMITEJA 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
ĀRKĀRTAS  SĒDES PROTOKOLS 

Rēzeknē 
 

2023.gada 8.novembrī                                                                                                   Nr. 22 
 
Sēdes veids - atklāta 
Sēde sasaukta plkst. 10:00 
Sēde atklāta plkst. 10:10 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētājs Guntis Rasims  
 
Sēdi protokolē: sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika Teirumnieka, Deputāts Aivars 
Buharins, Deputāts Inta Brence, Deputāts Guntra Kuzmina-Jukna, Deputāts Guna 
Zenčenko, 

 deputāti: Deputāts Rita Tērauda, Deputāts Vasīlijs Arbidāns, Deputāts Vilis Deksnis (no 
plkst.10:10 līdz plkst.10:29 un no plkst 11:06 līdz plkst.11:11), Deputāts Jānis Freibergs 
(no plkst.10:19 līdz plkst.11:08), Deputāts Georgijs Jevsikovs, Deputāts Aija 
Kiserovska, Deputāts Felicija Leščinska, Deputāts Staņislavs Šķesters, Deputāts Gunārs 
Smeilis. 

 
Nepiedalās: 

 Deputāts Anita Ludborža – pārejoša darbnespēja, 
 Deputāts Guna Popova – pamatdarbā. 

 
Uzaicinātie: 

 Rēzeknes novada speciālā pamatskolas Skolas direktors Georgs Ignatjevs (1.§) 
 
Darba kārtībā: 
 
1. Par speciālās pamatizglītības programmas izglītojamajiem ar garīgās veselības 

traucējumiem slēgšanu Rēzeknes novada speciālajā pamatskolā un skolas nosaukuma 
maiņu. 

2. Informatīvais ziņojums par aktualitātēm darbā ar Jaunatni Rēzeknes novadā. 
 

1.§ 
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Par speciālās pamatizglītības programmas izglītojamajiem ar garīgās veselības 
traucējumiem slēgšanu Rēzeknes novada speciālajā pamatskolā un skolas nosaukuma 

maiņu 
Ziņo Guntars Skudra: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par speciālās pamatizglītības programmas izglītojamajiem ar 
garīgās veselības traucējumiem slēgšanu Rēzeknes novada speciālajā 
pamatskolā un skolas nosaukuma maiņu. 

Izsaka viedokli 
Georgs Ignatjevs: 

Mūsu novada bērni skaitās arī tie, kuri atrodas bērnunamā. Kopā tie ir 
8 bērni. Plus visi Rēzeknes novada bērni, kuri ir no Maltas un 
Kaunatas, kuri nav bērnunama bērni. 

Izsaka viedokli 
Guntars Skudra: 

(turpina ziņojumu) 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Pēdējo reizi, kad braucām pa Maltas apvienību, apmeklējām ēkas, un 
mēģinājām izprast, cik lieli finanšu līdzekļi vienā vai otrā gadījumā 
būtu nepieciešami. 

Izsaka viedokli 
Guntars Skudra: 

Ir pievienota tabula ar izmaksām attiecībā uz visām programmas 
īstenošanas vietām. Pie valsts mērķdotācijas visas šīs trīs ēkas ir grūts 
uzturēt, jo summas aug. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Runājot par Vecružinas ēku, tad tā ir sakopta un uzturēta. Plānā ir 
uzturēt šo ēku arī turpmāk, tikai dežūrrežīmā. Domājot par esošo 
finansiālo situāciju, attiecīgās darbības ir veicamas. Un 100 000 ir 
iztrūkums, kas tiek segts no pašvaldības līdzekļiem. Nesen pašvaldība 
piešķīra līdzekļus arī citu vajadzību segšanai. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kāpēc ir salikti kopā divi lēmumu projekti? Skolas nosaukuma maiņa 
nav saistīta ar ar šo lēmumu. 

Izsaka viedokli 
Guntars Skudra: 

Vienā lēmumā var apvienot arī to, uz ko norāda tiesībsargs, ka pēc 
valsts dažādiem regulējumiem nepieciešams no skolas nosaukuma 
izņemt vārdu "speciālā". Skolā tika veikta aptauja attiecībā uz Jauno 
skolas nosaukumu - Rozentovas pamatskola. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Visos lēmumu projektos tiek atdalīts, par atsevišķiem zemes gabaliem 
tiek pieņemti lēmumi, bet šajā gadījumā ir svarīgs jautājums par skolas 
nosaukuma maiņu, un tas tiek apvienots (izsaka viedokli). 

Deputāti: (diskutē) 

Izsaka viedokli 
Georgs Ignatjevs: 

Runājot par nosaukumu, tad tika aptaujāti skolas darbinieki. Skolas 
vadības sapulcē vienbalsīgi tika apstiprināts nosaukums Rozentovas 
pamatskola, jo, pirmkārt, tas ir apvidus vēsturiskais nosaukums, 
otrkārt, šo galveno ēku arī tāpat sauc par Rozentovu (sniedz 
informāciju). 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Šo lēmuma projektu jāsadala divās daļās - viena daļa par programmas 
slēgšanu, otra daļa par nosaukuma maiņu. Šīs lietas ir saistītas, bet ir 
arī atšķirīgas. 

Izsaka viedokli Vilis 
Deksnis: 

Pavasarī ir skolas akreditācija. Ir svarīgi, lai uz akreditācijas laiku 
skolai būtu jauns nosaukums. Lēmuma projektā var salikt kopā 
līdzīgus jautājumus. Juristi šos lēmumu projektus redz. 

Izsaka viedokli 
Guntars Skudra: 

(turpina sniegt skaidrojumu par tabulās ietverto informāciju) 

Izsaka viedokli Jānis 
Troška: 

Šobrīd apkuri nodrošina skolas personāls. Kurinātāji tiks pārcelti uz 
blakus iestādi VSAC Vecružina. 
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Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Tabulā ir persona, kas ir pedagoga palīgs ar stāžu 2 mēneši. Vai tiešām 
ir tik liels atlaišanas pabalsts? 

Izsaka viedokli 
Guntars Skudra: 

Pabalsts ir viena mēneša apmērā. 

Izsaka viedokli Vilis 
Deksnis: 

Šāda veida iestāžu pedagogiem algas ir lielākas, nekā parastajās 
skolās. Turklāt ir 20% piemaksa par darbu specifiskos apstākļos 
(sniedz informāciju). 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Spriežot pēc tabulas, ir 4 darbinieki, kuriem nav citas darba vietas. 

Izsaka viedokli Vilis 
Deksnis: 

Lielie stāži ir tiem cilvēkiem, kuri jau sen strādā speciālajā skolā, tai 
skaitā Maltas speciālajā skolā (sniedz informāciju). 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vai skolas ir gatavas uzņemt bērnus ar garīgās veselības 
traucējumiem? Tur noteikti būs izdevumi, jo skolotājiem vajadzēs 
palīgus. 

Izsaka viedokli Vilis 
Deksnis: 

Kopumā ir 7 bērni no Rēzeknes novada (sniedz detalizētu 
informāciju). 

Izsaka viedokli 
Guntars Skudra: 

Arī šobrīd vispārīgās izglītības iestādēs tiek realizētas speciālās 
programmas visos vecumposmos. 

Izsaka viedokli Vilis 
Deksnis: 

Pedagogi, kuri strādā Maltas vidusskolā un Tiskādu pamatskolā, ir 
izgājuši papildus kursus, tāpat kā strādājošie Vecružinā. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Neredzu iemeslu, kāpēc nevarētu atbalstīt šo lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Inta Brence, Aivars Buharins, Guntra Kuzmina-Jukna, 
Guntis Rasims, Ērika Teirumnieka, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
speciālās pamatizglītības programmas izglītojamajiem ar 
garīgās veselības traucējumiem slēgšanu Rēzeknes novada 
speciālajā pamatskolā un skolas nosaukuma maiņu". 

 
2.§ 

Informatīvais ziņojums par aktualitātēm darbā ar Jaunatni Rēzeknes novadā 
 
Izskatīts: 

Informatīvais ziņojums par aktualitātēm darbā ar Jaunatni Rēzeknes novadā. 
 
Sēde slēgta plkst. 11:11 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs:        Guntis Rasims 
 
 
 
Protokoliste:          Natālija Zvīdriņa 


